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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΠΑΤΩΝ – ΑΡΤΕΜΙΔΟΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ                                                       

 

 

 

             

                                                             Περίληψη 

Λήψη απόφασης για κλείσιμο χαντακιού στην περιοχή Βουρβάς. 

Στα Σπάτα σήμερα 22 Μαρτίου 2022, ημέρα Τρίτη, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση με 

τηλεδιάσκεψη, η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων–Αρτέμιδος, ώρα 19.00, ύστερα 

από την υπ’ αριθ.πρωτ.: 7718/16-03-2022, πρόσκληση του Προέδρου του Συμβουλίου κ. 

Αναστάσιου Γ. Φράγκου, που επιδόθηκε νόμιμα με αποδεικτικό στα μέλη, σύμφωνα με τα δ/ξεις 

του άρθρου 89, Ν.4555/2018.  

Δεδομένου ότι δήλωσαν αρχικά την παρουσία τους, τα οκτώ (08), από τα έντεκα τακτικά μέλη, 

διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ήτοι: 

Παρόντες  

κ.Φράγκος Αναστάσιος Πρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κα.Αρβανιτίδου Αικατερίνη Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ.Μπέκας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ.Μπίμπιζας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

 κ.Μαργέτης Αθανάσιος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

 κ.Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ.Κατσούλης Δημήτριος Μάριος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κα.Λουκά Ευδοκία   Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Απόντες  

κ.Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος Αντιπρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κ.Μαυρογιώργης Εμμανουήλ Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ.Νιαστής Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

  

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε η κα Αποστολάτου Χαρά, υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των 
πρακτικών. 
 

Επί του 2ου θέματος της Ημερήσιας Διάταξης, η εισήγηση του προέδρου της Κοινότητας, έχει ως 

εξής: 

      Στην περιοχή Βουρβάς και στο ύψος με τον δρόμο της Κιάφας, από το κτήμα του πρώην 

Δημάρχου Βασιλείου Κουλοχέρη, υπάρχει ένα ανοικτό χαντάκι από τον Δήμο για τη διέλευση των 

όμβριων υδάτων, που είχαν συσσωρευτεί στην περιοχή με σκοπό να φύγουν προς το ρέμα 

Ραφήνας. Δεχόμαστε καθημερινά παράπονα από τους ιδιοκτήτες της περιοχής πως δεν μπορούν να 

καλλιεργήσουν τα κτήματά τους στο σημείο εκείνο που εφάπτονται με το χαντάκι (το χαντάκι αυτό 

ήταν κάποτε δρόμος). Προτείνουμε λοιπόν να κλείσει το αναφερόμενο χαντάκι και να ολοκληρωθεί 

το έργο που πρόκειται να γίνει το συντομότερο δυνατό. 

 

     Η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας αφού έλαβε υπόψη της τ’ ανωτέρω, 

 

                                                  ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

Προτείνει να κλείσει το αναφερόμενο χαντάκι και να ολοκληρωθεί το έργο που πρόκειται να γίνει 

το συντομότερο δυνατό. 

                              Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

Από το Πρακτικό της υπ’αριθ.03/22-03-2022 Συνεδρίασης του Συμβουλίου 
της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων–Αρτέμιδος 

 
                                                    Αριθμός  Απόφασης 06/2022 
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                                     Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 06/2022 

 

 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

 

 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας  

Σπάτων-Λούτσας 

 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

 

     ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΦΡΑΓΚΟΣ 

 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΠΡΟΕΔΡΟΥ 

          

     ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΦΡΑΓΚΟΣ 

 

 1. κα.Αρβανιτίδου Αικατερίνη 

2. κ.Μπέκας Νικόλαος 

3. κ Μπίμπιζας Νικόλαος 

4  κ.Μαργέτης Αθανάσιος 

 5. κ.Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος 

6. κ.Κατσούλης Δημήτριος Μάριος 

 7. κα.Λουκά Ευδοκία   
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